

No. 6864. CUSTOMS CONVENTION ON THE A.T.A. CARNET FOR THE TEMPORARY ADMISSION OF GOODS (A.T.A. CONVENTION). DONE AT BRUSSELS ON 6 DECEMBER 1961¹

N° 6864. CONVENTION DOUANIÈRE SUR LE CARNET A.T.A. POUR L'ADMISSION TEMPORAIRE DE MARCHANDISES (CONVENTION A.T.A.). FAITE À BRUXELLES LE 6 DÉCEMBRE 1961¹

ACCESSION

Instrument deposited with the Secretary-General of the customs Co-operation Council on:

28 November 1977

NEW ZEALAND

(With effect from 28 February 1978.)

With the following notification provided for in article 23:

New Zealand undertakes to accept ATA carnets in terms of article 23 of the Convention under the following conditions and in the following cases:

(a) Goods temporarily imported under the following Conventions:

- (i) Customs Convention on the Temporary Importation of Professional Equipment done at Brussels on 8 June 1961;²
- (ii) Customs Convention concerning Facilities for the Importation of Goods for Display or Use at Exhibitions, Fairs, Meetings or Similar Events done at Brussels on 8 June 1961;³
- (iii) Customs Convention on the Temporary Importation of Scientific Equipment done at Brussels on 11 June 1968;⁴
- (iv) Customs Convention on the Temporary Importation of Pedagogic Material done at Brussels on 8 June 1970;⁵

ADHÉSION

Instrument déposé auprès du Secrétaire général du Conseil de coopération douanière le :

28 novembre 1977

NOUVELLE-ZÉLANDE

(Avec effet au 28 février 1978.)

Avec la notification suivante prévue à l'article 23 :

La Nouvelle-Zélande s'engage à accepter les carnets ATA aux termes de l'article 23 de la Convention, sous les conditions suivantes et dans les cas ci-après :

a) Marchandises importées temporairement au titre des Conventions suivantes :

- 1°) Convention douanière relative à l'importation temporaire de matériel professionnel, faite à Bruxelles le 8 juin 1961²;
- 2°) Convention douanière relative aux facilités accordées pour l'importation des marchandises destinées à être présentées ou utilisées à une exposition, une foire, un congrès ou une manifestation similaire, faite à Bruxelles le 8 juin 1961³;
- 3°) Convention douanière relative à l'importation temporaire de matériel scientifique, faite à Bruxelles le 11 juin 1968⁴;
- 4°) Convention douanière relative à l'importation temporaire de matériel pédagogique, faite à Bruxelles le 8 juin 1970⁵;

¹ United Nations, *Treaty Series*, vol. 473, p. 219; for subsequent actions, see references in Cumulative Indexes Nos. 6 to 12, as well as annex A in volumes 832, 885, 896, 913, 951, 987, 995, 1038 and 1057.

² *Ibid.*, vol. 473, p. 153.

³ *Ibid.*, p. 187.

⁴ *Ibid.*, vol. 690, p. 97.

⁵ *Ibid.*, vol. 817, p. 313.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 473, p. 219; pour les faits ultérieurs, voir les références données dans les Index cumulatifs nos 6 à 12, ainsi que l'annexe A des volumes 832, 885, 896, 913, 951, 987, 995, 1038 et 1057.

² *Ibid.*, vol. 473, p. 153.

³ *Ibid.*, p. 187.

⁴ *Ibid.*, vol. 690, p. 97.

⁵ *Ibid.*, vol. 817, p. 313.

- (v) International Convention to Facilitate the Importation of Commercial Samples and Advertising Material done at Geneva on 7 November 1952;¹
- (vi) Customs Convention on the Temporary Importation of Private Road Vehicles done at New York on 4 June 1954;²
- (vii) Protocol to the Convention concerning Customs Facilities for Touring, Relating to the Importation of Tourist Publicity Documents and Material done at New York on 4 June 1954;³

(b) Goods temporarily admitted for a period not exceeding 12 months in accordance with New Zealand laws and regulations other than:

- (i) goods intended for processing or repair;
- (ii) goods intended for normal manufacturing, commercial, industrial or agricultural uses;
- (iii) television advertising videotape;
- (iv) television advertising film.

(c) Transit operations as defined in article 1 (c) of the Convention on the ATA Carnet for the Temporary Admission of Goods.

Certified statement was registered by the Secretary-General of the Customs Cooperation Council, acting on behalf of the Parties, on 16 January 1978.

- 5°) Convention internationale pour faciliter l'importation des échantillons commerciaux et du matériel publicitaire, faite à Genève le 7 novembre 1952¹;
- 6°) Convention douanière relative à l'importation temporaire des véhicules routiers privés, faite à New York le 4 juin 1954²;
- 7°) Protocole à la Convention sur les facilités douanières en faveur du tourisme, relatif à l'importation de documents et de matériel de propagande touristique, fait à New York le 4 juin 1954³.

b) Marchandises admises temporairement pour une période ne dépassant pas 12 mois, conformément aux lois et règlements en vigueur en Nouvelle-Zélande, à l'exception :

- 1°) Des marchandises destinées à subir une ouvraison ou une réparation;
- 2°) Des marchandises destinées à des usages normaux industriels, commerciaux ou agricoles;
- 3°) Des bandes de magnéscope publicitaires pour la télévision;
- 4°) Des films publicitaires pour la télévision.

c) Opérations de transit telles qu'elles sont définies à l'article 1, c de la Convention sur le carnet ATA pour l'admission temporaire de marchandises.

La déclaration certifiée a été enregistrée par le Secrétaire général du Conseil de coopération douanière, agissant au nom des Parties, le 16 janvier 1978.

¹ *Ibid.*, vol. 221, p. 255.

² *Ibid.*, vol. 282, p. 249.

³ *Ibid.*, vol. 276, p. 191.

¹ *Ibid.*, vol. 221, p. 255.

² *Ibid.*, vol. 282, p. 249.

³ *Ibid.*, vol. 276, p. 191.